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 Camilla öppnade mötet 
 

§19 Information ny ordförande 
 

Camilla berättade om ny ordförande det är Liza Lundberg ny ordförande för kommande 

mandatperiod. 

  

§20 Resursskola 
 

Helena Fridlund och Håkan Hammar berättade om läget med Resursskola. 

Håkan ha varit i kontakt och det är under utveckling. BUN har fått i uppdrag att undersöka 

frågan om resursskola. Det ska vara en återkoppling vid kommande nämndsammanträde 

2023. 

 

Hur är tankarna hur det ska fungera? Det är mycket som ska utredas, nämnden kommer att 

jobba vidare.. Politiker från BUN informerar vidare vid nästa FR. 

 

Beslut 

informationen läggs till protokollet. 
 

§21 Sammanträdesplan 2023 
 

Camilla läste upp mötestider för 2023. 

 

FR au  15/2  10/5  30/8  8/11 

FR       15/3 7/6 27/9 6/12 

 

Beslut 

Funktionshinderrådet beslutade att godkänna sammanträdesplanen för 2023. 

 

 

§22 Svar på föregåendemötesfrågor politiken 
 

Anhörigstöd - Gunilla Ordeus kontaktperson, grupp ska bildas med Balans, Attention och  

Svenskakyrkan och Petra Grönoset, lägesbild idag? 

De har haft samverkansmöte, inväntar svar Petra. Frågan lyfts vidare vid nästa fr. 

Ledsagning - Camilla har lämnat ett uppdrag till förvaltningen att se över ledsagning för 

synskadade för att hjälpa dem i sin vardag. 

 

Beslut 

informationen läggs till protokollet 
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§ 23  Laget runt med fokus på 
funktionshinder/tillgänglighetsfrågor 

 

Alla organisationer och politiska representanter ges möjlighet att informera om aktuella 

frågor. 

 

Barbro Berg, Reumatikerföreningen: vi har avslut imorgon med julmat, håller på att 

planera för nästa år, vi gör 2 program per år.  

 

Lena Göräng, Neuro: vi har haft luncher i Falun Rättvik och Malung, vid den sista träffen 

kommer det en inkontinenssköterska och berättar. Vi har ridningen med 16 deltagare, 

hoppas att starta upp sittyoga. 

 

Jonas Linder, SRF:  Det ska bli luciafirande på Liljans herrgård den 13 december. 

 

Conny Gustavsson, Stroke: vi ska ha årsmöte den 17 december. 

 

Gunilla Lindkvist, FUB: ny i FUB:s styrelse, undrar vad har hänt angående anhörigstöd. 

 

Lena Montelius, HRF: har haft lunch på Staberg för medlemmar, det har börjat komma 

igång, det kommer att bli ett styrelsemöte där vi ska försöka jobba ihop oss, vi planerar för 

spontant kafé, sittyoga, studiecirkel, jobbar på bra med att få igång föreningen lite mer. 

 

Pia Persson, Demensföreningen: vi har börjat med samtalsgrupper för anhöriga, haft 

föreläsning med Björn Lennhed, haft julbord i söndags.  

 

Jonas Mandelholm, Balans: 

Vi har 2 träffar kvar det här året, nu planerar vi för både fysiska och digitala träffar, ska 

försöka anordna anhörigträffar för de som vill träffas separat, föreningen fyller 10 år nästa 

år.  

 

Jan Grundelius, Attention: Vi har anhörigträffar tillsammans med svenska kyrkan. Vi har 

kört digitalt men sedan i höstas gör vid det i hybridform, medlemsaktiviteter som temadag 

med föreläsning, fiske, ridning, det är uppskattat. I början på nästa år ska vi 

verksamhetsplanerna det gör vi en gång per år utifrån medlemmarna önskemål. Vi har gjort 

medlemsenkät för att se vad de vill. Attention vill att vi ser över frågorna som ställde till 

föreningarna av Ylva Renström när hon gjorde tillgänglighetsutredning 2021. Förslag att 

svara på de frågorna igen under 2023. Ta tag idem inför nästa år, ta frågan vidare med Liza 

Lundberg. 

 

Håkan hammar, DHR: berättade att Säter har en avcheckningslista när de gör 

tillgänglighetsrunda med politiker och föreningarna på stan, bra ide att ta efter. Förslag att 

göra en tillgänglighetsrunda. 

 

Jonas Gustavsson, MSN: tycker att det är bra initiativ, det behövs verkligen. I MSN berörs 

verkligen av de här frågorna. Kommun, fastighetsägare och hyresägar, viktigt att alla 3 är 

införstådda med problem och samarbetar om lösning. Annars är det lätt att skylla på 

varandra. Vi måste få med alla på tåget. 
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Åke Henriksson, MYN: tidigare gjordes tillgänglighetsvandring en gång per mandatperiod.  

 

Daniel Drugge, OMV: Är i fas med boendeplanen. Stadsvandringar görs idag med 

trygghetsvandringar bra att se över allt på samma gång även tillgänglighetsfrågor. 

 

Veronica Zetterberg, KS: arbetet går vidare att se över alla lokaler utifrån 

tillgänglighetsperspektivet. Se över helheten. Bra med representant i FR från kommunens 

bolag, ta det med Liza. 

 

Helena Fridlund, BUN: ny skola i Vika och Sundborn,  

 

Beslut 

informationen läggs till protokollet. 

 

§ 24 Övriga frågor 
 

Annica berättade om önskemål från DHR om att ha möte med centrala stadsrum, är flera 

föreningar intresserad av att ha möte med centrala stadsrum för att diskutera 

tillgänglighetsfrågor i centrum? Annica bjuder in Lasse Westin till mötet 15 mars. 

Information och visning av badhuset 12 december kl.17-19 

 

Beslut 

informationen läggs till protokollet. 

 

§25 Nästa möte 
 

Nästa möte med FR 2023-03-15 

 


